

# 新加坡李氏总会

## 2021年度奖学金申请细则

1. 奖学金之设立，旨在奖励品学兼优之会员子女努力向学。
2. 奖学金之来源，由总会教育基金拨允之。
3. 凡入会满一年之本会会员子女，若符合本细则的相关规定，均可申请奖学金。
4. 奖学金分中、小学两组。中学组供明年度(2021)中一至中五的在籍学生申请，中学奖学金每名 S\$600 元；小学组供明年度(2021)小五至小六的在籍学生申请，小学奖学金每名 S\$400 元。
5. 申请者 2020 年度第四学段或会考的成绩及操行必须符合如下规定：
  - A. 中学成绩以 6 科（包括华文、英文、数学）为准，总积分不得超过 12 分，或总平均分必须在 70 分以上。
  - B. 小六以会考成绩为准，各科均须及格，且有 3 科 A 等（包括华文）。
  - C. 小四、小五各科均须及格，总平均须达 80 分以上。
  - D. 所有申请者其操行必须优良。
6. 申请者必须在规定的期限内，向我会提交正式的申请表格，并附上相关子女的
  - a) 出生证；
  - b) 今年度(2020)成绩单影印本；
  - c) 彩色近照；
  - d) 课外活动报告。
7. 表格中之所有项目都必须填写清楚，不完整的申请表格恕不接受。申请者所呈报的资料必须正确完整无误，若被发现资料不实，我会将有权追回已颁发的奖学金。
8. 所有申请将由我会《奖学金评选委员会》根据申请者的情况，作综合考虑。《奖学金评选委员会》的评选结果为最后决定，任何质疑，恕不受理。
9. 成功的申请者将获书面通知，并必须在指定的日期和时间偕同受益的子女，亲自出席颁奖典礼，当日无故缺席者，必须有充足的理由及证明，否则奖学金将被取消。
10. 本细则如有未尽善处，我会有权补充或修正，无需预先通知申请者。

## **Singapore Lee Clan General Association 2021 Scholarship Application Rules**

1. This scholarship is established to recognized members children who do well in their studies and to motivate others to similarly excel.
2. This scholarship is funded by our association Education Fund.
3. Children of members who have completed one year of membership may apply for this scholarship if they comply with the relevant provisions of these Rules.
4. Scholarships are divided into two categories: primary and secondary schools. Secondary school category is available for students in next year (2021) secondary one to five, with scholarship of S\$600 per student. Primary school category is available for students in next year (2021) primary five to six, with a scholarship of S\$400 per student.
5. The applicant's year end academic results or last quarter examination must comply with the following requirements:
  - A. Secondary school results shall be based on 6 subjects (including Chinese, English and mathematics) and the total score shall not exceed 12 points, or the total average score must be more than 70 points.
  - B. For Primary six students, PSLE results will prevail. Must pass all subjects and three subjects to be grade A. (including Chinese language).
  - C. For Primary four and five, must pass all subjects, the total average must reach more than 80 points.
  - D. All applicants conduct must be good or above.
6. Applicant must submit a formal application form with the association within the prescribed time limit, accompanied by the
  - a) birth certificate of the child concerned;
  - b) Photocopies of this year's (2020) transcript;
  - c) Color close-up photograph of the applicant child;
  - d) Extracurricular activity reports.
7. All items in the application form must be clearly completed any incomplete application will not be accepted. The information submitted by the applicant must be correct and truthful. The association reserved the rights to recover the scholarship granted if any falsehood in the application is so uncovered.
8. All applications will be considered by the association (Scholarship Select Committee) in the light of the applicant's circumstances. The decision of the (Scholarship Select Committee) shall be final and not subject to subsequent appeal or challenge.
9. Successful applicants will be notified in writing and must attend in person, the bursary presentation ceremony on the specified date and time, in their school uniforms. If unable to attend this ceremony, reasonable cause and documentary proof are required, failing which the scholarship will be cancelled.
10. If these rules are incomplete or lacking, the association reserves the rights to amend without prior notice to the applicant.

Lee Clan General Association “Bursary Select Committee 2021”